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PROTOKÓŁ Nr XXVIII/2022 
 

dwudziestej ósmej sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 

odbytej w dniu 11 lutego 2022 roku  

w sali widowiskowej Miejskiego Ośrodka Kultury w Jezioranach 
 

 

Pan Andrzej Szuwalski - Przewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach powitał 

wszystkich przybyłych na XXVIII sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

Następnie otworzył XXVIII sesję Rady i oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 11 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji 

– lista obecności radnych stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  

  
   Na sekretarza obrad powołana została Radna Teresa Parzonka. 

 

   Obrady rozpoczęto o godz. 10.30 zakończono o godz. 12.00. 
 

Pan Andrzej Szuwalski - Przewodniczący Rady: „Siadam i wstaję, bo tak patrzę jaka jest 

różnica między błyskiem światła na stojąco, a na siedząco, to lepiej na siedząco, ale z racji 

szacunku dla Państwa, pozwólcie Państwo, że Was serdecznie przywitam na XXVIII 

posiedzeniu Sesji Rady Miejskiej w Jezioranach. Witam przedstawicieli organu 

prowadzącego, Panią Sekretarz, Państwa Radnych. Z listą obecności stwierdzam, że 

posiadamy quorum do podejmowania uchwał, którymi się zajmiemy w dzisiejszym porządku 

obrad. Na sekretarza dzisiejszych obrad tradycyjnie powołuję, Państwo dobrze pamiętają 

osobę, która doskonale sobie radzi, ma odpowiednie doświadczenie, umiejętności, wprawę  

i po części Państwa wybawia z tego obowiązku. Pani Tereso serdecznie zapraszam, 

przypominam, że wyraziła wcześniej zgodę. Pozwolicie Państwo, że usiądę, jak Państwo 

widzicie pewnego rodzaju novum na naszym posiedzeniu, powoli technologia wkracza na 

obrady naszej Rady. Gorąco Państwa zachęcam do korzystania z tym mikrofonów. Jest to 

przydatna funkcja, choć dość kłopotliwa, bo trzeba się pochylić, ustawić sobie mikrofon. Ja 

czuję lekką tremę, ta maseczka jeszcze trochę tłumi dźwięk. Porządek obrad Państwo 

otrzymaliście, czy Państwo macie jakieś uwagi do porządku obrad? Jeżeli nie, to 

przystępujemy do realizacji porządku obrad. Przyznam, że jestem trochę podenerwowany, bo 

po posiedzeniu Komisji będzie wprowadzonych trochę zmian w poszczególnych uchwałach. 

Mam nadzieję, że uda mi się to sprawnie poprowadzić, że nie będzie żadnych tutaj wpadek, 

potyczek, liczę na Państwa pomoc w takiej sytuacji. Cóż rozpocznijmy dzisiejsze 

posiedzenie."  

Następnie Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad. 

1. Otwarcie i akceptacja porządku obrad.  

2. Podjęcie uchwał w sprawie:  
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1) uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Jezioranach,  

2) ustalenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług dla osób  

z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania,  

3) ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych w Gminie Jeziorany,  

4) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczej 

Straży Pożarnej za udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub 

ćwiczeniu,  

5) wyznaczenia miejsc handlu rolników i ich domowników produktami rolnymi lub 

spożywczymi oraz regulaminu tego handlu,  

6) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania 

Mieszkaniowym Zasobem Gminy Jeziorany na lata 2022 - 2026,  

7) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi i zapobiegania bezdomności 

zwierząt oraz ich wyłapywania na terenie Gminy Jeziorany na rok 2022”,  

8) rozpatrzenia wniosku,  

9) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2022 - 2032,  

10) zmian w budżecie gminy na 2022 rok,  

11) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej na realizacje zadania 

"Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 593 w zakresie budowy chodnika w miejscowości 

Olszewnik".  

3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami.  

4. Wolne wnioski i zapytania.  

5. Przyjęcie protokołu XXVII sesji. 

 

Ad. 2. Podjęcie uchwał w sprawie:  

 

1) uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Jezioranach,  

 

Przewodniczący Rady: "Pierwszy punkt mamy już za sobą. Przejdźmy już do realizacji 

punktu 2, podjęcia uchwał różnego rodzaju w sprawie. Przed nami pierwszy punkt, podjęcie 

uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Jezioranach. Wszelkie te zmiany, które były zawarte w tej uchwale były omówione na 

posiedzeniu Komisji, była Pani Kierownik MOPS-u. Omówiła to dość szczegółowo  

i o przeczytanie projektu tej uchwały poproszę Panią Tereskę.” 
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Następnie Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady: „Czy Państwo chcielibyście zabrać głos? Jeśli nie, to proszę 

przystępujemy do głosowania.” 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXVIII/250/22  

w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Jezioranach, 

która stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: „Uchwała została przyjęta. Teraz przystąpimy do realizacji podpunktu 

2 w punkcie 2 podjęcia uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich 

pobierania." 

 

2) ustalenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług dla osób  

z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania,  

 

Przewodniczący Rady: „Tutaj przy tej uchwale najpierw musimy się zająć wprowadzeniem 

poprawki w paragrafie 3 punkt 2. Szczegółowe zasady ustalania odpłatności za usługi 

opiekuńcze oraz specjalistyczne usługi opiekuńcze określa tabela. Pozwolicie Państwo, że 

odczytam projekt tej poprawki. Szczegółowe zasady ustalania odpłatności za usługi 

opiekuńcze oraz specjalistyczne usługi opiekuńcze określa tabela: Dochód odpowiadający 

procentowemu kryterium dochodowemu osoby samotnie gospodarującej lub w rodzinie 

ustalony na podstawie art. 8 ust. 1 pkt 1 lub 2 ustawy o pomocy społecznej do 100 % 

kryterium dochodowego, powyżej 100 % do 130 %, powyżej 150 % do 200 %, powyżej  

200 % do 250 %, powyżej 250 % do 300 %, powyżej 300 %. Wysokość odpłatności w % 

liczona od kosztu 1 godziny usług osoby samotnej lub samotnie gospodarującej: nieodpłatnie, 

5%, 15%, 25%, 45%, 65%, 100%. Wysokość odpłatności w % liczona od kosztu 1 godziny 

usług osoby w rodzinie oraz rodziny: nieodpłatnie, 15%, 25%, 35%, 55%, 75%, 100%. Kto  

z Państwa jest za przyjęciem tej zmiany we właściwej uchwale proszę bardzo przystępujemy 

do głosowania.” 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu) 

 



4 

Przewodniczący Rady: „Zmiana, poprawka w uchwale została przyjęta. O odczytanie już 

właściwej uchwały poproszę Przewodniczącego.” 

Następnie Pan Jacek Ciborski - Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu) 

 

              podjęła uchwałę nr XXVIII/251/22 

w sprawie ustalenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności  

za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług dla osób z zaburzeniami psychicznymi,  

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia  

od opłat, jak również trybu ich pobierania, 
która stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Ja tak tylko dopowiem, że po raz kolejny 

potwierdza się stare polskie przysłowie, że jak trwoga to do Boga. Całe szczęście, że mamy 

Panią Anię, sama jej obecność pozwala wszystkiemu działać i wszystko poszło dobrze. Pani 

Aniu serdecznie dziękujemy za wsparcie, po raz kolejny. Przejdźmy teraz do kolejnego 

punktu dzisiejszego posiedzenia, podpunkt 3 punktu 2 uchwały w sprawie ustalenia sieci 

publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych w Gminie 

Jeziorany. Pozwolicie Państwo, że odczytam projekt tej uchwały." 

 

3) ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych w Gminie Jeziorany,  

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXVIII/252/22 

w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych  

w szkołach podstawowych w Gminie Jeziorany,  

która stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

4) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczej 

Straży Pożarnej za udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub 

ćwiczeniu,  

 

Przewodniczący Rady: „Uchwała została przyjęta. Przed nami kolejny punkt, podpunkt 4, 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczej Straży 

Pożarnej za udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu. 

Zanim przejdziemy do procedowania tej uchwały. Bardzo proszę o odczytanie propozycji 
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poprawki do tej uchwały, polegającego na wprowadzeniu paragrafu 3 oraz zwiększeniu 

stawek o 1 zł. Treść wprowadzonej poprawki w paragrafie 3 jest następująca. Uchwała ma 

zastosowanie do wypłacania ekwiwalentu za udział w działaniu ratowniczym, akcji 

ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż 

Pożarną lub gminę po 31 grudnia 2021 r. Kto z Państwa jest za wprowadzeniem poprawki do 

tej uchwały. Proszę przystępujemy do głosowania.” 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję, poprawka została przyjęta. O odczytanie uchwały poproszę 

Panią Sekretarz.” 

Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos, 

ma jakieś uwagi? Powtórzę, że to było dość dogłębnie analizowane i omawiane na 

posiedzeniu Komisji, więc proszę przystępujemy do głosowania.” 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXVIII/253/22 

w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków  

ratowników Ochotniczej Straży Pożarnej za udział w działaniu ratowniczym,  

akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu,  

która stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 

 

Przewodniczący Rady: „Uchwała została przyjęta. Przed nami kolejnym punkt dzisiejszego 

posiedzenia, podjęcia uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc handlu rolników i ich 

domowników produktami rolnymi lub spożywczymi oraz regulaminu tego handlu. To też 

żeśmy na Komisjach omawiali, dyskusja była może nie burzliwa, ale dość emocjonująca. 

Padły ważne wypowiedzi, można tak określić, które się sprowadzały do tego, że pozytywnie 

nastawieni jesteśmy do tej uchwały. Pozwólcie, że odczytam projekt uchwały." 

 

5) wyznaczenia miejsc handlu rolników i ich domowników produktami rolnymi lub 

spożywczymi oraz regulaminu tego handlu,  

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: "Czy Państwo Radni macie jakieś uwagi, czy chcielibyście zabrać 

głos? Jeżeli nie ma uwag, to przystąpmy do głosowania.” 
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Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 9 głosów "za" 1 głos "przeciw" 

i 1 głos "wstrzymujący się"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXVIII/254/22 

w sprawie wyznaczenia miejsc handlu rolników i ich domowników produktami  

rolnymi lub spożywczymi oraz regulaminu tego handlu,  

która stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady: „Dziękuje. Uchwała została przyjęta. Kolejny punkt, jesteśmy na 

półmetku dzisiejszego posiedzenia, podpunkt 6, zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Jeziorany na lata 

2022 – 2026. Ta uchwała też była omawiana, tutaj są pewnie zmianki w programie 

mieszkaniowym, mówiące o tym jakie są dla mieszkańców, o gospodarce mieszkaniami 

komunalnym, o opłatach i stawkach. Taki cel ma ta uchwała. O odczytanie uchwały proszę 

Pana Przewodniczącego.” 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania 

Mieszkaniowym Zasobem Gminy Jeziorany na lata 2022 - 2026,  

 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Czy chcielibyście Państwo zabrać głos? Jeżeli nie, 

to przystąpimy do głosowania.” 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXVIII/255/22 

w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu 

Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Jeziorany na lata 2022 - 2026, 

która stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

 

Przewodniczący Rady: „Uchwała została przyjęta. Proszę Państwa, ogłaszam teraz 5 minut 

przerwy.” 

 

7) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi i zapobiegania bezdomności 

zwierząt oraz ich wyłapywania na terenie Gminy Jeziorany na rok 2022”,  

 

Przewodniczący Rady: „Rozpoczynamy dalsze posiedzenie. Przejdziemy teraz do 

podpunktu 7, w punkcie 2, przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi  

i zapobiegania bezdomności zwierząt oraz ich wyłapywania na terenie Gminy Jeziorany na 

rok 2022. Uchwała ta, jak Państwo pamiętacie jest wywoływana co roku, to należy do zakresu 
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Gminy. Program zawiera, co powinniśmy robić, gdzie i jak opiekować się tymi zwierzętami  

i taka w dniu dzisiejszym rozpatrywana jest uchwała. Proszę o odczytanie.” 

 

Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Ktoś z Państwa ma jakieś uwagi? Ktoś chce zabrać 

głos? Jeżeli nie, to proszę przystępujemy do głosowania.” 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXVIII/256/22 

w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi i zapobiegania 

bezdomności zwierząt oraz ich wyłapywania na terenie Gminy Jeziorany na rok 2022”,  

która stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Teraz przed nami 

kolejny podpunkt, podpunkt 8. 

 

8) rozpatrzenia wniosku,  

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: „Rozpoczynamy Proszę Państwa, ta uchwała była dość dokładnie 

omawiana na Komisji, padały różne głosy na temat tej uchwały. Każdy z Państwa odnośnie 

według własnego sumienia podejmie decyzję. Chodzi o to, o podjęcie apelu o wysłanie apelu 

do naszego rządu o ujęcie dyskryminacji ludności ze względu na tle rasowym, religijnym 

bądź społecznym. To jest powtórka tej uchwały. Teraz proszę Państwa, jeśli chodzi  

o głosowanie, to proszę jeszcze chwilkę posłuchać. Jeżeli Państwo będziecie głosowali za, to 

oznacza to, że Państwo jesteście za postanowieniem uwzględnienia, a jeżeli Państwo 

będziecie przeciw, to wyrażacie Państwo wolę rozpatrywania odmownego tego wniosku. 

Dlatego głosujemy wniosek najdalej idący, czyli jeżeli głosuję za, to jestem za przyjęciem 

tego wniosku. Jeżeli głosuję przeciw, to jestem, że tak można powiedzieć za odrzuceniem 

tego wniosku. Taki byłby mechanizm głosowania. Jeżeli Państwo chcecie zabrać głos w tej 

sprawie, to proszę bardzo, jest teraz czas na to. Proszę bardzo, czy ktoś z Państwa chciałby 

zabrać głos?” 

Wiceprzewodniczący Rady: „Proponuję, aby odrzucić ten wniosek z uwagi na to, że nie 

powinniśmy się wpisywać w ideologię osób antyszczepionkowych i dawać paliwo do tego, 

żeby bardziej występowali przeciwko osobom, które się szczepią. Gdzie rząd i Rady jak 

myślę zachęcają, żebyśmy się szczepili i jest to najpewniejszy sposób na to, żeby uniknąć 

powikłań ciężkich, a nawet i zgonów. Myślę, że My jako Rada powinniśmy odrzucić ten 

wniosek. Dziękuję bardzo.” 
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Przewodniczący Rady: „Proszę bardzo Pan Radny Kawecki.” 

Radny Stanisław Kawecki: „Uważam, że powinniśmy bazując na wszystkich autorytetach 

medycznych, na doświadczeniach krajów, które bardziej ucierpiały na skutek pandemii, to ja 

bym w ogóle się w to nie wdawał, bo to, że ten projekt uchwały stanął na Sesji kompromituje 

nas. Całkiem by nas skompromitował gdybyśmy byli za wystosowaniem tego apelu.  

W momencie kiedy rząd wycofał się z polityki szczepień, ogłosił wręcz koniec epidemii  

na poziomie 48 000 zakażeń codziennie. Musimy po prostu dlatego sami o siebie dbać  

i dlatego w takie apele nie można nam wchodzić. Dziękuję.” 

Przewodniczący Rady: „Panie Stanisławie, gdybym się mógł odnieść do Pana słów, to 

wniosek wpłynął do mnie jako Przewodniczącego. Wniosek został rozpatrzony przez 

właściwą Komisję naszej Rady. Komisja na posiedzeniu właściwym uznała, że należy to 

skierować pod obrady Rady i bym się raczej nie posuwał do stwierdzenia, że jest to w jakiś 

sposób kompromitacja. Każdy wniosek jaki Państwo jako Radni, we właściwej Komisji 

uznacie za warty do przekazania dla szerszego grona. Jak najbardziej jest prawomocny i że 

Komisja ma prawo do wykonania. My zaś w swoim gronie jesteśmy od tego, żeby taki 

wniosek, żeby pochylić się nad takimi wnioskami, głosować za przyjęciem bądź 

odrzuceniem. Dlatego Państwo tutaj zostali wyznaczeni, powołani przez wyborców i dlatego 

podejmujecie za nich decyzje. Dziękuje bardzo za głos w dyskusji. Czy ktoś z Państwa 

Radnych chciałby jeszcze zabrać głos? Panie Wiesławie.” 

Pan Wiesław Żywicki – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: „Jestem za 

pozytywnym przyjęciem tego wniosku, ponieważ nie można mówić, że ktoś jest 

antyszczepionkowcem, bo nie każdy organizm, nie każdy może przyjąć szczepionkę, 

ponieważ ludzie mają różne schorzenia. Nie można segregować ludzi na szczepionych  

i nieszczepionych. Chciałem jeszcze powiedzieć, że segregacja taka ludzi podlega 

dyskryminacji, nie powinno tego być w naszym kraju. Nie można sobie decydować  

o tym, że kwarantanna z 14 dni zniesiona na ileś tam mniej. Choroba jest chorobą i czy też 

może decydować o tym, tu jest inny haczyk w tym. Dziękuję.” 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję Panie Wiesławie, kto jeszcze z Państwa chciałby zabrać 

głos? Jeżeli nie ma, to proszę przystąpmy do głosowania.” 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 2 głosy "za",  

8 głosów "przeciw", 1 głos "wstrzymujący się"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXVIII/257/22 

w sprawie rozpatrzenia wniosku 

która stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady: „W wyniku głosowania Rada Miejska w dniu dzisiejszym postanawia 

rozpatrzyć wniosek odmowny. Dziękuję bardzo. 
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6) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2022-2032, 

 

Przewodniczący Rady: „Przed nami kolejny punkt, zanim przejdziemy do procedowania 

uchwały, musimy najpierw przegłosować wprowadzenie poprawek do zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej. Te poprawki były omawiane na posiedzeniu Komisji. Przed 

przyjęciem uchwały te poprawki musimy, naszym obowiązkiem jest wprowadzić je bądź nie 

do dzisiejszej uchwały. Proszę bardzo, przystąpmy do głosowania. Kto z Państwa jest za 

wprowadzeniem poprawek do uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy finansowej 

Gminy Jeziorany na lata 2022 – 2032.”  

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 19 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuje bardzo, poprawki zostały przyjęte. Proszę o odczytanie 

projektu uchwały.” 

Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady: „Dziękuje bardzo, czy ktoś z Państwa ma pytanie? Jeżeli nie, proszę 

przystępujemy do głosowania.” 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu) 

 

                podjęła uchwałę nr XXVIII/258/22 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  

     Gminy Jeziorany na lata 2022 - 2032, 

      która stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

7) zmian w budżecie gminy na 2022 rok.  

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuje bardzo. Uchwała została przyjęta. Nierozerwalnie  

z uchwałą o Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Jeziorany jest uchwała zmian  

w budżecie Gminy na dany rok. Na posiedzeniu Komisji Pani Skarbnik dokładnie omówiła  

te zmiany. Dotyczyło to wszystkich zmian w zakresie wydatków w działach łowiectwa, 

rolnictwo, komunikacji publicznej. Teraz zanim przystąpimy do procedowania tej uchwały, 

proszę bardzo musimy przegłosować poprawki do właściwej uchwały. Kto z Państwa jest za 

wprowadzeniem poprawek do uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2022.” 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję, poprawki zostały przyjęte i o odczytanie uchwały proszę 

Pana Przewodniczącego.” 
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Następnie Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? 

Jeżeli nie ma, to przystąpimy do głosowania.” 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 23 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXVIII/259/22  

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok 

która stanowi załącznik nr 24 do protokołu, 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Już ostatni projekt 

uchwały dzisiejszego dnia w bloku uchwał. Proszę o odczytanie projektu uchwały." 

 

11) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej na realizacje zadania 

"Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 593 w zakresie budowy chodnika w miejscowości 

Olszewnik".  

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady: "Jak Państwo zdajecie sobie sprawę z jakości drogi i sposobu 

poruszania się mieszkańców miejscowości Olszewnik, to ten chodnik zapewni większe 

bezpieczeństwo. Przykładem jest swego czasu chodnik do miejscowości Tłokowo. 

Mieszkańcy tej miejscowości mogą bezpieczniej i swobodniej poruszać się do swojej 

miejscowości. Także też ta uchwała w tym kierunku będzie szła. Czy ktoś z Państwa chciałby 

jeszcze zabrać głos? Bardzo proszę Panie Radny.” 

Radny Jan Kowalczyk: „Ja tylko chciałbym wyrazić zadowolenie, że będzie miał realizację 

ten projekt droga do miejscowości Olszewnik jest w bardzo kiepskim stanie i powstanie tego 

chodnika będzie dobre dla mieszkańców, będą się mogli bezpiecznie poruszać. Super, że ten 

chodnik powstanie. Dziękuję bardzo.” 

Przewodniczący Rady: „Dziękuje bardzo. Ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? Proszę bardzo.” 

Wiceprzewodniczący Rady: „Z tego co na Komisji wspomniał Pan Burmistrz, to oprócz 

chodnika będzie tam też nowe oświetlenie plus nawierzchnia. Dlatego jest taka kwota. 

Dziękuję.” 

Przewodniczący Rady: „Ktoś jeszcze z Państwa? Jeśli nie, przystąpmy do głosownia.” 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 25 do protokołu) 
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podjęła uchwałę nr XXVIII/260/22 w sprawie udzielenia pomocy finansowej  

w formie dotacji celowej na realizacje zadania "Przebudowa drogi wojewódzkiej  

nr 593 w zakresie budowy chodnika w miejscowości Olszewnik",  

która stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuje bardzo. Uchwała została przyjęta. Przed nami punkt 3, 

sprawozdanie Burmistrza z działalności między Sesjami. W zastępstwie Pana Burmistrza Pani 

Sekretarz.” 

Ad. 3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

 

Pani Danuta Zawolska - Sekretarz Gminy: „Informacja ze sprzedaży mienia: 1. Sprzedano: 

nieruchomość składającą się z działki oznaczonej numerem geodezyjnym 798/1  

o powierzchni 1288 m
2
 położoną w obrębie Franknowo Gmina Jeziorany za kwotę 19 926 zł 

osobom fizycznym w przetargu nieograniczonym, nieruchomość składającą się z działki 

oznaczonej numerem geodezyjnym 131/7 o powierzchni 1053 m
2
 położoną w obrębie miasta 

Jeziorany Gmina Jeziorany za kwotę 51 555 zł osobom fizycznym w przetargu 

nieograniczonym, nieruchomość składającą się z działki oznaczonej numerem geodezyjnym 

213 o powierzchni 300 m
2
 położoną w obrębie Franknowo Gmina Jeziorany za kwotę  

4 721 zł osobie fizycznej w przetargu nieograniczonym. Wykonane zadania gospodarcze: 

1. Przeprowadzono wycinkę 14 drzew przy drodze Zerbuń – Miejska Wieś. 2. Przygotowano 

drewno z wycinki na świetlice wiejskie. Podpisane umowy: W dniu 13 grudnia 2021 r.  

w ramach zwolnienia ustawowego zawarto umowę z Zakładem Wodociągów i Kanalizacji 

Sp. z o.o. w Jezioranach na odbiór odpadów komunalnych zmieszanych i segregowanych od 

właścicieli nieruchomości niezamieszkanych z terenu miasta i gminy Jeziorany w okresie od 

1 stycznia 2022 r. do 31 grudnia 2022 r. Wysokość wynagrodzenia wykonawcy wynosi  

432 zł brutto za każdą przetransportowaną tonę odpadów. Rozliczenie nastąpi w ramach 

płatności miesięcznych. W dniu 17 grudnia 2021 r. w wyniku procedury przetargowej  

w trybie zamówienia z wolnej ręki zawarto umowę z Zakładem Wodociągów i Kanalizacji 

Sp. z o.o. w Jezioranach na świadczenie usługi pielęgnacji terenów zielonych w Jezioranach  

o łącznej powierzchni 11 948 m², w tym pielęgnację trawników i skarp, pielęgnację rabat 

kwiatowych oraz pielęgnację drzew, krzewów i żywopłotów. Termin realizacji zamówienia 

od 1 stycznia 2022 r. do 31 grudnia 2023 r. Łączne wynagrodzenie Wykonawcy wynosi  

320 000 zł. Rozliczenie usługi nastąpi w płatnościach miesięcznych w wysokości 13 333,33 zł 

brutto. W dniu 17 grudnia 2021 r. w wyniku procedury przetargowej w trybie zamówienia  

z wolnej ręki zawarto umowę z Zakładem Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Jezioranach 

na świadczenie usługi oczyszczania miasta Jeziorany. Umowę zawarto na okres od 
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01.01.2022 r. do 31.12.2023 r. Łączne wynagrodzenie Wykonawcy wynosi 536 402 zł. 

Rozliczenie usługi nastąpi w płatnościach miesięcznych w wysokości 22 350,08 zł brutto.  

W dniu 17 grudnia 2021 r. w wyniku procedury przetargowej w trybie zamówienia z wolnej 

ręki zawarto umowę z Zakładem Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Jezioranach  

na utrzymanie cmentarza komunalnego w Jezioranach. Umowę zawarto na okres od 

01.01.2022 r. do 31.12.2023 r. Łączne wynagrodzenie Wykonawcy wynosi 215 682 zł. 

Rozliczenie usługi nastąpi w płatnościach miesięcznych w wysokości 8 986,75 zł brutto.  

W dniu 29 grudnia 2021 r. zawarto umowę z Kancelarią Radcy Prawnego Radca Prawny 

Mariola Ropiak z siedzibą w Olsztynie na świadczenie usługi prawnej na rzecz Gminy 

Jeziorany w 2022 r. Umowę zawarto na okres od 01.01.2022 r. do 31.12.2022 r. Za 

wykonanie usługi ustalono wynagrodzenie miesięczne w wysokości 165 zł brutto za  

1 godzinę świadczenia usług. W dniu 30 grudnia 2021 r. został podpisany Aneks do Umowy 

zawartej w dniu 3 grudnia 2020 r. z Energa Oświetlenie Sp. z o.o. z siedzibą w Sopocie 

dotyczącej świadczenia przez spółkę kompleksowej usługi oświetlenia na terenie Gminy 

Jeziorany, w sprawie wykonania modernizacji oświetlenia wewnętrznego w Szkole 

Podstawowej w Jezioranach Budynek A w liczbie 262 szt. opraw oświetleniowych. 

Wykonawca zobowiązał się do wykonania prac do dnia 31 marca 2022 r. Wysokość 

wynagrodzenia okresowego miesięcznie wynosi: 25 704,06 zł brutto od 01.01.22 r. do 

31.12.2022 r., 23 862,48 zł brutto od 1.01.2023 r. do 31.12.2028 r. W dniu 31 grudnia 2021 r. 

zawarto umowę ze schroniskiem „Psi Raj" prowadzonym przez Warmińsko-Mazurskie 

Stowarzyszenie Obrońców Praw Zwierząt im. Św. Franciszka z Asyżu w Pasłęku na 

zapewnienie opieki oraz znajdowanie nowych właścicieli dla bezdomnych psów z terenu 

Gminy Jeziorany. Umowa zawarta jest na okres od 01.01.2022 r. do 31.12.2022 r. Gmina 

zapłaci: za miesięczne utrzymanie jednego zwierzęcia w schronisku 300 zł brutto lub 

jednorazową kwotę w wysokości 2 000 zł, jednorazową opłatę za dzierżawę i utrzymanie  

5 boksów dla psów w schronisku w wysokości 2 500 zł. W dniu 31 grudnia 2021 r. zawarto 

umowę z Zakładem Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Jezioranach na wyłapywanie  

i zapewnienie opieki bezdomnym psom z terenu gminy Jeziorany. Umowa zawarta jest na 

okres od 01.01.2022 r. do 31.12.2022 r. Wypłata wynagrodzenia nastąpi na podstawie 

faktycznie zleconych i zrealizowanych działań oaz ilości psów będących pod opieką ZWiK 

przy stawce 258,30 zł netto za jedno zwierzę, za udzielanie pomocy po godzinach pracy  

i weekendy 150 zł netto za jedno zdarzenie, za koordynowanie zdarzeń związanych  

z udzielaniem pomocy zwierzętom 150 zł netto. Łączna wartość zamówienia nie może 

przekroczyć 35 000 zł brutto. W dniu 10 stycznia 2022 r. podpisano umowę z Wojewodą 
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Warmińsko-Mazurskim o dopłatę w formie dofinansowania zadań własnych organizatorów  

w zakresie przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej. Przedmiotem 

umowy jest dofinansowanie zadania polegającego na utworzeniu linii komunikacyjnych, na 

których będą wykonywane przewozy autobusowe o charakterze użyteczności publicznej. 

Łączna wielkość pracy eksploatacyjnej dla wszystkich linii komunikacyjnych wynosi 501 722 

wozokilometrów. Wojewoda na realizację przewozów przekaże dopłatę z Funduszu rozwoju 

przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej dopłatę w wysokości nie 

wyższej niż 3 zł do wozokilometra, przy czym łączne maksymalne zobowiązanie z tego tytułu 

nie może przekroczyć kwoty 1 505 166 zł, co stanowi iloczyn stawki za jeden wozokilometr  

i ilości planowanych do wykonania wozokilometrów. Warunkiem uzyskania dopłaty jest 

sfinansowanie ze środków własnych organizatora części ceny usługi w wysokości nie 

mniejszej niż 10%. Dofinansowanie w formie dopłaty jest udzielane wyłącznie do przewozów 

wykonywanych od dnia 1 stycznia 2022 r. do 31 grudnia 2022 r. W dniu 19 stycznia 2022 r. 

Gmina Jeziorany zawarła umowę z Piotrem Garbacz  pod nazwą Audyt Konsulting  z siedzibą 

w Olsztynie na świadczenie usługi audytu wewnętrznego. Umowa została zawarta na okres do 

dnia 31.12.2022 r. Za wykonanie usługi audytu wewnętrznego ustalono wynagrodzenie  

w łącznej wysokości 35 424 zł brutto, tj. 2 952 zł miesięcznie brutto. W dniu  

27 stycznia 2022 r. zawarto umowę z Biurem Wycen Nieruchomości Mieczysław Maruszko 

w Jezioranach na wykonanie usług z zakresu szacowania nieruchomości gruntowych  

i lokalowych oraz inwentaryzacji. Umowę zawarto na okres od 1 stycznia 2022 r. do  

31 grudnia 2022 r. Łączna wartość zamówienia nie może przekroczyć 15 000 zł brutto.  

W dniu 31 stycznia 2022 r. zawarto umowę z Powiatem Olsztyńskim na udzielenie pomocy 

przez Gminę Jeziorany na realizację organizacji publicznego transportu zbiorowego na linii 

komunikacji publicznej nr 509. Umowę zawarto na okres do dnia 31 grudnia 2022 r. Gmina 

udziela pomocy finansowej w formie dotacji celowej w maksymalnej kwocie 150 000 zł  

w dwunastu transzach płatnych z góry za każdy miesiąc realizacji usługi (od stycznia do 

października 2022 r. po 15 000 zł, za listopad i grudzień 2022 r. po 5 000 zł). Do realizacji 

przewozów na powiatowych liniach użyteczności publicznej Powiat wyznaczył firmę Inter 

Trans Krzysztof Kobus w spadku z Dobrego Miasta jako operatora transportu. W przypadku 

wzrostu stawki za 1 wozokilometr w 2022 r. gmina pokryje 100 % wzrostu ceny. W dniu 

07.02.2022 r. została zawarta umowa z Wojewodą Warmińsko - Mazurskim w sprawie 

udzielenia wsparcia finansowego w 2022 r. na dofinansowanie zadania własnego 

realizowanego w ramach wieloletniego rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" ma 

lata 2019 - 2023 (Moduł 1 - Dla dzieci i młodzieży oraz Moduł 2 - Dla dorosłych). Wojewoda 
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przyznał Gminie dotację celową w kwocie 128 980 zł, która stanowi 75,71% 

przewidywanego kosztu zadania. Gmina zobowiązana jest do wydatkowania na realizację 

zadania środków własnych w wysokości nie mniejszej niż 41 386 zł, stanowiących nie mniej 

niż 24,29% przewidywanego kosztu zadania. To wszystko. Dziękuję.” 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Zauważyliście Państwo, to co ja, że się działo 

sporo, bo sprawozdanie było obszerne. Poprzednie Sesje mniej tych wiadomości było, ale jak 

się dzieje, to jest to przekazywane. Dziękuję bardzo i na tym zakończyliśmy punkt 3."  

Ad.4. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady: " Teraz przechodzimy do punktu 4, wolne wnioski i zapytania, czy ktoś 

z Państwa chciałby zabrać głos? Proszę bardzo, Pan Radny Kawecki.” 

Radny Stanisław Kawecki: „Proszę Państwa, mieliśmy krótki, bo krótki okres tej zimy i tak 

się przyglądałem odśnieżaniu, które było. Przebiegło szybko, sprawinie i chyba dość szeroko, 

bo nie obejrzałem całej Gminy, ale całej Gminy to dotyczy. Zostało wypracowana dość dobra 

metoda odśnieżania i za każdym razem, kiedy rano ludzie potrzebują dojechać do pracy, 

większość dróg jest już odśnieżonych. Tam, gdzie rolnicy produkują mleko, trzeba dojechać 

po mleko też drogi są odśnieżone i nie ma problemów z dojazdem. Natomiast jest problem  

z drogami wojewódzkimi przechodzącymi przez naszą Gminę i służące do komunikacji 

naszych mieszkańców ze światem zewnętrznym. O pomstę do nieba woła droga 595 

Jeziorany – Barczewo. Od czasu tzw. dobrej zmiany od roku 2015 w zasadzie przestano 

utrzymywać w okresie zimowym te drogi. Ja pamiętam droga 593 Lutry – Jeziorany w stronę 

Dobrego Miasta i dalej Miłakowa i droga 595 Jeziorany – Barczewo były zawsze na czas 

utrzymane, odśnieżone, można było bez problemów dojechać. Tak, jak mówię od 2015 roku, 

jeżeli nie przyjdzie odwilż i jeżeli samochody nie wyjeżdżą kolein, nie przyjdzie odwilż i nie 

stopnieje ten pas lodu między kołami pojazdów, to tydzień, dwa, miesiąc, półtorej miesiąca 

leży na drodze. To powoduje utrudnienia w dojeżdżaniu naszych mieszkańców do pracy 

codziennej i powoduje szereg wypadków. Ja tylko przytoczę dzień 31 stycznia tego roku, 

spadło centymetr może 2 centymetry śniegu, droga 593 jechałem akurat do Biskupca na 

odcinku Żardeniki – Kikity ślisko można jechać 30 – 40 km/h, a co byłoby, gdyby tego śniegu 

spadło 20 – 30 – 50 cm. Wcześniej tak, jak mówię, droga zawsze była odśnieżona  

i posypana solą i był czarny asfalt. Jeżeli były duże opady śniegu, a były, to jechały ciągniki  

i ten śnieg spychały na pobocza i do rowów. W tej chwili o czymś takim można tylko 

pomarzyć. Należałoby również wkroczyć na drogi powiatowe, gdzie drogami powiatowymi 



15 

do Jezioran i dalej drogą wojewódzką też szereg ludzi dojeżdża, to te drogi od szeregu lat 

nigdy nie były posypywane nie była usuwana śliskość. Nie był usuwany zadeptany śnieg  

i lód. Przy tej ilości ludzi dojeżdżających do pracy w zasadzie powinien być w tej chwili 

standard. To kosztuje duże ilości czasu naszych mieszkańców, pieniędzy na paliwo i co jakiś 

czas zdarzają się wypadki. Cieszę się, to co podejmowaliśmy uchwałę, bodajże  

w październiku o przystąpieniu do dowozów, że ta uchwała zaczęła już funkcjonować i mamy 

nowe, dobre połączenia z Olsztynem. Tak, jak rozmawia się 20 dojazdów, w tym chyba  

8 czy 10 w soboty i niedziele, z czym był olbrzymi problem. Owszem dowozy były i w dużo 

gorszych warunkach, ale tylko w tygodniu. Sobota, niedziela dostanie się do Olsztyna  

i wrócenie stanowiło nie lada wyzwanie dla ludzi, którzy nie jechali własnym samochodem. 

Jeżeli mieszkańcy będą korzystali z tych dowozów, to po prostu dowozy się utrzymają.  

W momencie, kiedy nie będziemy korzystali, to dowozy będą kwestia czasu, kiedy przestaną 

istnieć. Rozmawiałem z Panem Burmistrzem trochę mnie niepokoją prognozy, czy będą 

pieniądze na asfalty. Mnie bardziej interesuje asfalt na odcinku Miejska Wieś – Zerbuń, bo 

przyglądałem się na finanse publiczne, na to, jak spływają pieniądze. Boje się, że mogą 

nastąpić bardzo duże opóźnienia. Rzecz ostatnia, przy takiej pogodzie jaką teraz mamy 

musimy się przygotować szczególnie finansowo do remontu szeregu dróg gminnych, 

wszystkich dróg żwirowych. Przy tej wilgotności zaczynają się po prostu rozchodzić, ale taka 

jest natura dróg żwirowych. Jeszcze jedną rzecz zasygnalizuje, przez teren naszej Gminy 

przechodzi dawne torowisko, ono ulega dość szybkiej degradacji, przy tej pogodzie przejść 

można w zasadzie tylko w dłuższych butach gumowych. Należałoby się zacząć przymierzać 

do zrobienia szlaku turystycznego, ścieżki rowerowej od strony Zerbunia, aż po Wólkę 

Szlachecką tak, jak jest to robione w innych gminach. Szlak między Gminą Lidzbark a Gmina 

Orneta. Dziękuję.” 

Wiceprzewodniczący Rady: „Teren nasypu, to jest teren kolei, nie jest przekazany do Gminy 

Jeziorany.” 

Radny Stanisław Kawecki: „Dlatego mówię o podjęciu działań w tę stronę, bo zdaje sobie 

sprawę z tego, że nie jest to teren Gminy.” 

Radny Wiesław Żywicki: „Chciałbym potwierdzić, to co kolega Stanisław powiedział, że ta 

droga z Jezioran na Barczewo, to jest tragedia. Osobiście wyciągam w każdą zimę, w tą zimę 

też, kilka samochodów z rowów. Wyciągając na prostej drodze, z płytkiego rowu osobowy 

samochód ciągnikiem z napędem na 4 koła, tak było ślisko, że myślałem, że nie wyciągnę.  
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To naprawdę woła o pomstę do nieba. Ktoś wygrywa przetarg i nie robi nic na tej drodze. Nie 

może tak być. Jestem w tym wieku, że lata znam, że były prawdziwe zimy, nigdy nie było 

tak, bo gdyby u nas popadał śnieg przez 3 dni, to uważam, że to koniec, bylibyśmy odcięci od 

świata. Jeszcze jedno pytanie do Pani Sekretarz, kiedy będą mogli Sołtysi przychodzić na 

Sesje. Ja nie potrafię tego odpowiedzieć.” 

Pani Sekretarz: „Ja w tej chwili też nie potrafię odpowiedzieć, jeżeli zejdą obostrzenia, to 

będziemy też i zapraszać Sołtysów. Mam nadzieję, że już kolejna, jeżeli zniosą obostrzenia, to 

będziemy się spotykać.” 

Radny Wiesław Żywicki: „Ja zapytałem, ponieważ w ostatnim czasie Sołtys mnie pytał, 

niektórych to interesuje. Dziękuję bardzo.” 

Ad.5. Przyjęcie protokoły z XXVII Sesji. 

Przewodniczący Rady: „Ktoś z Państwa jeszcze? Dziękuję bardzo. Proszę przystąpmy teraz 

do przyjęcia protokołu z XXVII Sesji.” 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 27 do protokołu) 

 

Przyjęto Protokół XXVII Sesji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo i na tym wyczerpaliśmy dzisiejszy porządek. Ja ze 

swej strony serdecznie Państwu dziękuje, za udział w dzisiejszym posiedzeniu, za aktywny 

udział, za zabierania głosu w różnych sprawach. Po Sesji proszę o pozostanie na minutę. Będę 

miał dla Państwa coś do przekazania. Dziękuję i zamykam XXVIII posiedzenie Rady 

Miejskiej w Jezioranach.” 

 

   W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady stwierdził,  

że XXVIII sesja Rady Miejskiej w Jezioranach został zakończona. 

 

       Protokołowała                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej 

/-/  Anna Brakoniecka                                                          /-/ Andrzej Szuwalski 

 

 

 


